
  Raport  -  statystyki 

Międzynarodowe Targi Medyczne i Farmaceutyczne w Warszawie 

08 – 10 października 2014  



Uroczysta ceremonia otwarcia targów WIHE.  
Od lewej: Edward Strachan – Lent Trade Events, 
Suzanne King – Dyrektor ds. Rozwoju ITE Londyn, 
Janusz Kaszuba  - Dyrektor Departamentu 
Organizacji Ochrony Zdrowia, Anna Fałat - Dyrektor 
WIHE oraz Kajetan Wojsyk – Dyrektor Centrum 
Systemów Informacyjnych Ochrony Zdrowia 

• 92 wystawców  
• 14 krajów reprezentowanych 
• 2000 odwiedzających 
• 8 konferencji, 400 uczestników 
• Obecność przedstawicieli ambasad 
• 50 partnerów medialnych 

WIHE w liczbach:  

O TARGACH 
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Podział odwiedzających pod 
względem pozycji w firmie 
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Podział odwiedzających pod 
względem typu działalności 
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Cel wizyty  
odwiedzających 
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IV Ogólnopolskie Warsztaty z Okazji  
Światowego Dnia Radiologii 

 Goście specjalni - przedstawiciele Francuskiego 
Towarzystwa Elektroradiologów 

 100 uczestników  
 

 Telemedycyna i teleopieka rozwiązaniem społecznych  
  i zdrowotnych problemów osób w wieku senioralnym 

Paneliści: 
- Robert Gierek - Ekspert Komitetu Zdrowia Krajowej 

Izby Gospodarczej, moderator panelu 
- Ryszard Olszanowski - V-ce Przewodniczący Komitetu 

Zdrowia Krajowej Izby Gospodarczej, Prezes Izby 
Gospodarczej Medycyna Polska 

- Jan Kaszuba – Dyrektor Departamentu Organizacji 
Ochrony Zdrowia 

- Kajetan Wojsyk – Dyrektor Centrum Systemów 
Informacyjnych Ochrony Zdrowia 
 
 

PROGRAM MERYTORYCZNY 



Forum Optymalizacja kosztów działalności leczniczej 

Nowoczesne techniki w anestezjologii i intensywnej terapii 

 120 uczestników 
Dr hab. n. med. Tomasz Łazowski – Przewodniczący komitetu 
naukowego, kierownik I Kliniki Anestezjologii 
 i Intensywnej Terapii WUM oraz przewodniczący warszawskiego 
oddziału PTAiIT 
 Gość honorowy:  
Prof. dr hab. n med. Tomasz Gaszyński – Kierownik Zakładu 
Medycyny Ratunkowej i Medycyny Katastrof Uniwersytetu 
Medycznego w Łodzi 

 
 

 100 uczestników 
 W programie m.in.: 
- Optymalizacja struktury zatrudnienia i wynagrodzeń 
- Racjonalna polityka lekowa i materiałowa 
- Technologie telemedyczne – wyższa jakość i dostępność 

usług medycznych, niższe koszty 

PROGRAM MERYTORYCZNY 



Misja gospodarcza belgijskich firm sektora ochrony  zdrowia 

 Misja Handlowa Sektora Ochrony Zdrowia, 
organizowana we współpracy z Ambasadą Belgii 

 30 przedstawicieli firm belgijskich 
 Całodniowe spotkania biznesowe 
 

II Targowe Forum Racjonalizacja wydatków  
na inwestycje w podmiotach leczniczych 

 W programie m.in.: 
- Informatyzacja szpitali – jak uniknąć porażki? 
- Aktualne trendy w doborze kryteriów przy 

zakupach sprzętu medycznego 
- Ochrona danych osobowych i dokumentacja 

medyczna 

PROGRAM MERYTORYCZNY 



Olaf Jankowski, Frost: Mieliśmy sporo klientów, 
wyselekcjonowanych, nieprzypadkowych. Zdobyte 
kontakty są konkretne, sensowne. Jesteśmy bardzo 
zadowoleni z miłej obsługi i samej organizacji 
targów. 

 

Hubert Kowalski, BTL Polska: Jesteśmy 
zadowoleni. Nawiązaliśmy kontakty, które 
prawdopodobnie przyniosą nam wymierny efekt 
biznesowy. Na targach byliśmy już w zeszłym roku, 
w kolejnym pewnie też się pojawimy. 

 

Marcin Gutu, Dycem: Targi oceniam dobrze, 
udało się nawiązać dobre kontakty biznesowe. Na 
pewno warto było się tu pojawić.  

72% oceniło targi jako dobre 

 

98% zadowolonych z organizacji 

 

60% deklaruje chęć uczestnictwa  

               w kolejnej edycji 

 

 

  

Opinie wystawców Wystawcy o targach 

WYSTAWCY 



Opinie wystawców 

Emila Marczak, Medgo:  
Targi oceniam bardzo dobrze. jest to wydarzenie, 
które pozwala zdobyć bardzo wiele cennych 
kontaktów, widać też dużo firm z branży medycznej. 
Na WIHE jestem pierwszy raz i jestem bardzo mile 
zaskoczona, targi spełniły swoją rolę. 

Michał Sajewicz, Nefrologin:  
Targi oceniam bardzo pozytywnie. Myślę, że w 
niedalekiej przyszłości ludzie, z którymi 
nawiązaliśmy tutaj kontakty odezwą się i będziemy 
mogli z nimi współpracować. Nie mam również nic 

do zarzucenia jeśli chodzi o organizację. 

54% oceniło bardzo dobrze jakość 

odwiedzających, kolejne 22% - dobrze 

 

63% udało się nawiązać znaczące dla 

firmy kontakty biznesowe 

 

 

  

Wystawcy o targach 

WYSTAWCY 



DO ZOBACZENIA ZA ROK! 

07 – 09 października 2015 


